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Vragen van de leden Van Dekken, Cegerek en Leenders (allen PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu over de toename van fijnstof in 
Zuidoost-Brabant (ingezonden 17 november 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Uitstoot fijnstof in Zuidoost-Brabant in 2020 
overal boven de norm»?1 

Vraag 2
Welke gevolgen heeft de verwachte overschrijding van de normen voor de 
volksgezondheid? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat alles op alles moet worden gezet om deze overschrij-
ding te voorkomen? 

Vraag 4
Ligt de oorzaak van de verwachte toename in fijnstof bij het verkeer, de 
landbouw of de industrie? Waarop baseert u deze conclusie? 
Welke maatregelen gaat u treffen om de verwachte normoverschrijding aan 
te pakken?

1 Eindhovens Dagblad, 15 november 2016, http://www.ed.nl/regio/eindhoven/uitstoot-fijnstof-in-
zuidoost-brabant-in-2020-overal-boven-de-norm-1.6646156?campaign_id=A100
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